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Referat af Generalforsamling i Helsepædagogisk sammenslutning 

Afholdes på Ristolahaven (Marjatta) 

Mandag d. 9.marts 2020 13.00 – 14.00 

1. Konstatering af hvem der repræsenterer arbejdsfællesskaberne på 
generalforsamlingen og det kommende år. 
Adresseliste blev rettet til. 
 

2. Valg af dirigent og referent. 

Michael Høybye dirigent, Anne-Grethe Jakobsen referent. 

3. Bestyrelsens beretning. – ved sekretær – Jakob 

Jakob aflagde beretning, den vedhæftes referatet. 

4. Godkendelse af regnskabet, jfr. § 13. – ved kasserer – Michael 

Michael gennemgik regnskabet. Årets resultat er 18.463,96 kr. bestyrelsen er i år 
den enhed der kigger regnskabet igennem.  
 

5. Budget for det kommende år. – ved Michael 
Michael gennemgik forslag til budget. For at ansøge om støtte bl.a. til kik, skal der 

være en dokumenteret regning, der kan vedlægges som bilag.  Pengene fra Kairos 

kontoen er indlagt i Div. og bruges bl.a. til oversættelse. Kontoen nedlægges, da 

der er minus renter 

6. Indkomne forslag.  

Ingen indkomne forslag. 

7. Konstatering af, hvem der er på valg i det kommende års bestyrelse. 

Malin, Anne Grethe og Michael er på valg (Malin er desværre forhindret i at deltage) – 

alle modtager genvalg.  

Der har ikke været andre, der ønsker at opstille.  

8. Valg af bestyrelsen; Ordinære bestyrelsesmedlemmer vælges for 2 år ad  

gangen. Sekretæren og kasseren vælges for 3 år ad gangen. 

Malin, Michael og Anne-Grethe blev genvalgt  

 

9. Valg af landssekretær til Nordisk Forbund (sker) hvert fjerde år.  

Anne Lene blev valgt for 4 år i 2018. Anne-Lene er på valg i 2022. 



 
 

10. Valg af revisor 

Michael sørger for at finde en revisor til næste år. 
 

11. Valg af de medlemmer, der skal være vært for henholdsvis årets 

obligatoriske repræsentantskabsmøder og næste års ordinære general-

forsamling, samt fastlæggelse af datoer herfor. 

Generalforsamling 8.marts 2021 på Skolehjemmet - Marjatta. Bettina vender 
tilbage med svar.  
Repræsentantskabsmøde på Tornsbjergård. 19. oktober 2020. 

 

12. Eventuelt. 

David gjorde opmærksom på, at i indskrivnings kontrakten skal der stå takst, ikke pris. 

Fra Hadruplund er de, i forbindelse med et samarbejdes møde med kommunen, blevet 

gjort opmærksom på, at der vil ske en opdeling sådan at det sundhedsmæssige betales 

af opholdskommunen og den pædagogiske del betales af anbringelses kommunen. 

Der var enighed om at LOS er en stor hjælp. 

 

 

Referent Anne-Grethe 

 


